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Salutació Sumari
Benvolguts/des,

Des d’aquestes línies i en nom de tot l’ajuntament us volem desitjar un molt 
bon estiu. Aneu-vos preparant per gaudir al màxim de les Gales d’Anglès, 
que enguany seran molt lluïdes. A poc a poc, aquesta festa va recuperant el 
caire que correspon al nom de Gales. Un sincer agraïment a tota la gent de la 
Comissió de Festes i als voluntaris que hi estan treballant.

Tenim molta feina encara per fer, però mirant enrere veiem un bon nombre 
d’actuacions fetes en diversos àmbits i les notícies que us donarem a conti-
nuació són del tot favorables a la continuïtat d’aquestes i més millores.

Pel que fa a la subvenció del “Pla de Barris” de la Generalitat que inclou 
barris singulars com el nostre Barri Antic, hi ha hagut entrebancs diversos, 
com temes arqueològics i altres factors inesperats, que amb la destresa dels 
tècnics municipals s’han pogut anar resolent. En aquests moments estrenem 
un nou carrer Comerç, unes voreres ampliades que permeten el pas de cot-
xets o cadires de rodes, el carrer del Molí fet per fi, tot i que manquen detalls 
d’enjardinament, el carrer Raval renovat fins al límit del barri antic, més del 
50% de l’Arcada de Can Verdaguer construïda i l’Hotel d’Entitats quasi aca-
bat. Hi han encarregades unes baranes noves per diversos llocs i escales que 
pròximament seran col·locats. Sabem que els veïns del barri antic heu patit 
molt aquestes obres i us preguem una mica més de paciència, ja que estan 
a punt d’acabar.

Recentment hem tingut la bona notícia que podrem sol·licitar una pròrroga 
del Pla de Barris per un any més i estem valorant quines actuacions es podri-
en incloure en funció de les finances de l’ajuntament, tenint en compte que el 
75% del que gastem ens retornarà més tard, subvencionat per la Generalitat. 
Probablement podrem acabar d’arreglar el tram entre el carrer Empedrat i la 
part del carrer Molí feta amb sauló sòlid que ha quedat per fer i també cal 
restaurar la Trona (antiga central transformadora, d’estil modernista).

Pròximament començaran les obres de l’ARRU (Àrea de Regeneració i Reno-
vació Urbana) amb l’ajuda del Ministeri de Foment i la Secretaria d’Habitatge 
i Millora Urbana de la Generalitat.

Estem treballant en moltes licitacions que aviat es publicaran: renovació del 
parc infantil del Puig Bell i de la llar d’infants, renovació i substitució de qua-
dres elèctrics, canvi d’enllumenat públic i manteniment d’aquest, asfaltat de 
carrers i per l’any vinent tenim previstes licitacions pel que fa a la renovació 
d’una part del clavegueram que és molt antic.

Fa uns dies venien a visitar-nos els tècnics de Carreteres de la Generalitat per 
ensenyar el projecte de la Variant d’Anglès que està publicat a la seva web. 
Ens asseguren que aquest projecte es licitarà aviat i que podria començar el 
2019. Serà sense dubte una gran millora evitant el pas de camions pesats 
pel mig del nostre poble.

Per tot això i més projectes que anirem explicant a poc a poc, estem del tot 
esperançats. L’endeutament del nostre poble ha baixat notablement respec-
te al que ens vam trobar quan vam entrar a l’ajuntament. Estem a l’espera de 
rebre totes les recaptacions del Consell Comarcal (al desembre) i el 75% de 
les obres ja executades del Pla de Barris de la Generalitat.

Bon estiu a tothom i ens veiem per Gales! 
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Telèfons d’interés
Ajuntament 972 42 00 58
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Centre de Dia 972 42 11 08
Assistent social 972 42 12 45

Biblioteca 972 42 37 20
Jutjat de Pau 620 06 30 91

Cons. Ter Brugent 972 42 24 82
Col. Pompeu Fabra 972 42 33 62

Llar d’infants 972 42 36 14
FEDAC Anglès 972 42 12 06

I.E.S. R. Campalans 972 42 12 07
Piscina i Pavelló 972 42 43 20

Parròquia St. Miquel 972 42 02 53
Correus 972 42 22 21

Llar de jubilats 972 42 45 99
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Dipòsit Legal:
 GI-236-1996
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Recuperem l’ambulància 24 hores

Resultat pressupostos participatius

Acció de Govern

Les diverses reunions entre els alcaldes del Ter Brugent 
amb directius i tècnics del Departament de Salut a Giro-
na finalment han donat els seus fruits.

El passat 9 de juliol, el director territorial de Salut a Gi-
rona, Miquel Carreras, va comunicar-nos que a partir del 
23 de juliol la unitat de Suport Vital Bàsic (SBV) amb 
base a Anglès, passaria a estar operativa les 24 hores 
del dia, cada dia de l’any. 

Des del gener del 2016, l’horari d’aquest vehicle s’havia 
reduït en 8 hores nocturnes, estant operativa entre les 

Us presentem els resultats de la Votació Ciutadana de les 
propostes d’inversió 2019. Recordem que aquests són 
els resultats d’un procés participatiu i obert a tothom en 
el qual hi han participat totes les persones interessades 
tant a formar part de la comissió com en expressar les 
seves prioritats emeten el seu vot.

En verd, les quatre propostes guanyadores i que inclou-
rem en els pressupostos. En taronja, propostes que es-
tudiarem encabir-les també en la partida d’inversions. 

Aprofitem per recordar que la partida d’inversions Muni-
cipals és molt més extensa i contemplarà molts aspectes 
que no estan expressats en aquest llistat. No s’han de 
confondre les dues coses: resultats del procés participa-
tiu per una banda, inversions proposades per l’Equip de 
Govern per una altra. 

Moltes gràcies a tots els que heu participat i expressat la 
vostra opinió.

8h del matí a les 12 de la nit. Per sort, el seguiment ex-
haustiu dels temps de resposta de cada intervenció de 
l’ambulància als pobles del Ter Brugent ha permès de-
mostrar la necessitat d’aquesta les 24 hores. 

Feia un any que el departament de Salut estava treba-
llant en la re-distribució d’hores del contracte amb l’em-
presa adjudicatària del servei per a tot Catalunya, inclo-
sa Anglès. Després d’uns quants entrebancs, entre els 
quals el 155 i la constitució tardana del Govern de la Ge-
neralitat, s’ha pogut recuperar un servei molt necessari 
al nostre territori.
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Carrer del Comerç
Després de molta feina ja només 
ens falta la senyalització de trànsit 
i petits detalls. Amb la retirada dels 
contenidors soterrats li hem donat 
a l’entrada del carrer molta més 
amplitud. Des de l’equip de Govern 
creiem que les molèsties han val-
gut la pena, de totes maneres de-
manem disculpes per la tardança.
Cal informar que aquest carrer serà 
l’entrada al barri antic amb el con-
següent canvi de direcció.

Arcada de Can Verdaguer
A l’Arcada de Can Verdaguer conti-
nuem els treballs per la seva ade-
quació per ubicar el Centre Cívic i 
des de l’Arcada donar un accés per 
als vianants als jardins de Can Cen-
dra 

Carrer del Molí
Millorem el terra del carrer del Molí 
amb la instal·lació de sauló sòlid 
des del safareig fins a l’inici de les 
cases del carrer Molí-Empedrat. 

Carrer del Raval
On fa un temps hi havia un camió 
abandonat , muntanyes de terra i 
molta deixadesa, ara hi tenim una 
plaça enllumenada, amb bancs per 
descansar i voreres amples per fa-
cilitar l’accés a tot el barri antic. Avi-
at adequarem el jardí on s’hi han 
plantat tres arbres que d’aquí a un 
temps esperem que facin una bona 
ombra en aquest espai.

Carrer Estret i carrer del Castell
Tant el carrer del Castell com el 
carrer Estret no estaven en el pro-
jecte inicial d’ampliació de voreres 
del Pla de Barris, amb l’esforç de 
tots i l’aprovació del departament 
de patrimoni de la Generalitat s’ha 
pogut incloure aquesta modificació 
al projecte i d’aquesta manera hem 
millorat l’accés a peu a tot el barri 
antic.
Al final d’aquest carrer també s’hi 
han adequat unes escales que 
esperem que en un futur no molt 
llunyà, donin accés a poder visitar 
la torre de la Trona (antic dipòsit 
d’aigua)

Hotel d’Entitats - Plaça de la Vila
Tot i haver de resoldre problemes 
que no contemplava el projecte (tro-
bar unes bigues de fusta antigues 
que cal canviar per complir amb 
la normativa de protecció al foc), 
s’està modificant l’espai de l’Hotel 
d’Entitats per instal·lar-hi l’ascensor 
i adequar l’edifici a les necessitats 
de les entitats del poble. 

Trenat Elèctric
El treball de soterrament i grapat 
a façanes de les línies elèctriques 
del barri Antic està essent molt 
lent i laboriós, de totes maneres 
és una millora molt important per 
a la imatge de tot el barri antic. Tal 
com marcava el projecte aprovat el 
2012, en els llocs on les línies tra-
vessaven els carrers perpendicular-
ment, aquestes s’han soterrat i en 
els llocs on anava paral·lela a les 
cases, s’han grapat a les façanes 
tal com marca la normativa actual 
de línies elèctriques aèries.
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ROTONDA DEL FLORICEL
Hem millorat la imatge de la plaça 
amb la col·locació de 5 jardineres, 
després de fer les reparacions de 
murs i terres.

PLAÇA DELS ESCOLTES
La brigada ha reparat el sistema de 
reg automàtic de la plaça i d’aquesta 
manera s’ha pogut plantar diferents 
tipus de flors i plantes.

PLAÇA SANTA MAGDALENA
S’ha plantat l’arbre que faltava, evi-
tant el perill d’ensopegar en l’esco-
cell buit.

NAUS BURÉS
Les fortes pluges ens han provocat 
goteres als teulats de la sala poliva-
lent i la sala de ball dels avis. S’ha 
netejat d’herbes canals i teulats i 
s’han substituït moltes teules trenca-
des, tal com es pot comprovar a la 
foto, són molt velles i recremades.

CEMENTIRI NOU
En aquest moment el nostre tèc-
nic municipal està valorant la millor 
opció per portar aigua al cementiri 
nou i poder obrir definitivament els 
serveis al públic perquè ara fa quasi 
dos mesos que no hi tenim aigua a 
les fonts. 
Demanem disculpes als seus usua-
ris per les molèsties que provocarem 
fins a l’adjudicació d’aquest projec-
te.
De manera provisional i per solucio-
nar temporalment aquesta mancan-
ça, s’han instal·lat diversos dipòsits 
de 1000 litres d’aigua ( no apta pel 
consum). Aquests dipòsits han estat 
cedits per en Quimet Espona de la 
Planxisteria Pla d’Avall.

PLAÇA DEL MONUMENT A LA SAR-
DANA
Finalment s’ha col·locat un marc de 
corten que protegirà la placa i s’ha 
adequat el terra amb la col·locació 
d’escorça de pi.

SENYALITZACIÓ VIÀRIA
Continuem millorant la senyalització 
del poble amb el canvi dels senyals 
que estan més envellits o trencats.
Ara que les pluges han parat, hem 
pogut iniciar el pintat de la senyalit-
zació horitzontal dels carrers. Aviat 
senyalitzarem les zones verdes per 
tal d’afavorir el comerç, com també 
noves zones de minusvàlids.

PLAÇA DELS PALILLOS I ENTRADA 
DEL CANYO
Els nostres tècnics estan preparant 
el plec per licitar totes les zones sen-
se asfaltar del poble,( carrer Puigven-
tós, Alfred Nobel, Sant Miquel, barri 
del molí de Cuc, Zona Esportiva, jar-
dins del Canyo, Plaça dels «palillos», 
pàrquing i accés de l’escola Pompeu 
Fabra) mentre això es prepara s’ha 
anivellat per urgència la plaça dels 
palillos i l’entrada als jardins del Ca-
nyo.
Per part del propietari dels terrenys 
s’ha enderrocat l’edifici que envol-
tava el transformador d’Endesa que 
estava en estat ruïnós.

RECOLLIDA DE FERRALLA
Recollida de tota la ferralla en desús 
com papereres (en aquests darrers 
tres anys s’han substituït o col·locat 
90 papereres noves), fanals, neveres 
i altre tipus de materials.
Després de tres anys, ja és la segona 
vegada que una empresa homologa-
da ve a recollir la ferralla, en aquesta 
recollida ens han pagat quasi 500 
euros.
La regidoria d’obres i serveis ens fem 
la pregunta d’on anava a parar abans 
la ferralla i els diners d’aquesta, ja 
que no hi ha cap ingrés a la caixa de 
l’Ajuntament derivat de la ferralla en-
tre 2012 i 2015.

CAMP DE FUTBOL – PAVELLÓ
En la zona de pavelló i piscina s’han 
reparat i canviat portes i muntants 
per tal de millorar l’accés a les instal-
lacions, ja que els tancaments tenen 
molts anys i estan exposats a les hu-
mitats de la piscina.
La brigada del SOC de paletes també 
ens ha ajudat a canviar rajoles als 
vestidors del pavelló.
La brigada ha reparat esquerdes 
existents des de temps immemorials 
al bar del camp de futbol. Gràcies al 
conveni amb l’escola de Santa Colo-
ma de pintura s’ha pogut pintar tota 
la zona del bar, lavabos i grades.
Seguint el pla de millora de tota la 
zona esportiva, s’han reparat les 
bombes que donen pressió als asper-
sors que reguen el camp de futbol.

CARRER SANTIAGO ROSSINYOL
Per culpa de les fortes pluges i al mal 
estat dels nostres carrers s’han pro-
duït molts forats a l’asfalt, els quals 
hem pogut reparar gràcies a la com-
pra recent de dos palets d’asfalt en 
fred.
També en aquest carrer hem canvi-
at la banda provisional per un coixí 
berlinès definitiu, millorant el ressalt 
pels vehicles i garantint la reducció 
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de velocitat per la seguretat dels vi-
anants.

CARRETERA SANTA COLOMA
Hem millorat l’accés als jardins del 
Canyo amb l’adequació de les vore-
res de la carretera Santa Coloma per 
a tothom, però en especial a les per-
sones amb mobilitat reduïda. Inten-
tarem millorar els accessos en altres 
llocs que fan molta falta.

TALA D’ARBRES
Aquest any hem tingut molta feina 
en l’enretirada de branques i arbres 
que han caigut per culpa de les for-
tes ventades. També hem aprofitat 
per tallar la part alta d’un cedre que 
estava completament sec, evitant un 
perill important pels usuaris dels jar-
dins de Can Cendra. 

CAMÍ VORA TER
S’ha desbrossat i netejat tot el camí 
del Vora Ter.  Aquesta millora s’ha 
pogut fer gràcies a la brigada de jar-
diners del programa «Treball i forma-
ció» del Consell Comarcal de la Selva. 
Molt bona feina!!!!

CARRER JULI GARRETA I PLAÇA 
DELS HORTS
El creixement natural de la palmera  
de les escales que donen al carrer 
Juli Garreta, ens ha provocat la cai-
guda del mur que l’aguantava, s’ha 
enretirat la palmera i ben aviat es re-
pararà el mur.
A la plaça dels Horts s’ha desbros-
sat el conjunt de palmeres i s’hi ha 
posat il·luminació, aviat s’adequarà 
amb més terra i es posarà una capa 
d’escorça de pi.

PARC DEL CANYO
Amb la poda dels plàtans del Canyo 
es va malmetre la instal·lació elèc-
trica que dóna llum a la plaça, s’ha 
reparat i també s’ha canviat algun 
focus que estaven fosos.
Com l’any passat hem intentat donar 
una mica de color als jardins del Parc 
del Canyo, donem les gràcies als ve-
ïns de la Font del Canyo que l’any 
passat ens van regar les flors unes 
quantes vegades amb el cost d’aigua 
que això els va suposar. Aquest any 
ja tenim una planificació de reg.
Per Sant Joan alguns brètols van ti-
rar petards a l’interior de tots els WC 
dels lavabos del Canyo, ja han estat 
canviats per la brigada, el que no sa-
ben aquests brètols és que aquest 
vandalisme el paguem entre tots, in-
closos ells. 

ACCÉS CARRER NORD I PÀRQUING 
DE L’ESCOLA POMPEU FABRA
La brigada del SOC ha desbrossat i 
netejat l’accés a l’escola des del car-
rer Nord fins al pàrquing .

CARRER FONTBERNAT
Per enèsima vegada la brigada ha 
canviat la pilona de carrer Fontber-
nat.

CARRER JOAN COROMINAS
Reparació urgent d’uns panots aixe-
cats a causa del creixement de les 
arrels de les palmeres per tal d’evi-
tar les possibles ensopegades o cai-
gudes.

N-141
Hem reposat el fanal que es va mal-
metre en un accident de trànsit, la 
companyia asseguradora del vehicle 
ha pagat la totalitat dels desperfec-
tes ocasionats.

REPARCIÓ DE PALS I TANQUES
S’han substituït pals trencats de les 
tanques de fusta del carrer Països 
Catalans i zona del safareig del molí i 
hem aprofitat per fer-li una netejada.
A l’inici del carrer Nord també hem 
reparat i pintat la tanca que delimita 
la riera.

Brigada d’obres i serveis
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Piscina

Què s’ha fet?
Aquesta primavera s’han fet importants actuacions a les 
Piscines Municipals per tal de continuar revertint la falta 
d’inversió i manteniment que aquest espai ha patit du-
rant molts anys.

Aquestes actuacions s’han dissenyat pensant en dos 
objectius principals: complir amb la normativa seguint 
les instruccions de Dipsalut (Organisme Autònom de la 
Diputació de Girona responsable de prestar serveis d’as-
sistència tècnica en l’àmbit de la salut pública i la millora 
de la qualitat de vida) i millorar el confort dels usuaris del 
servei. Una part d’aquestes actuacions s’han finançat a 
través de subvencions.
Pel que fa al primer objectiu les actuacions que s’han dut 
a terme són les següents:
•Adequació, en la zona dels vestidors, de lavabos per a 
persones amb discapacitat
•Instal·lació de tapes anti-remolí en els vasos de la pis-
cina coberta
•Millores en l’anellat de la xarxa d’aigua de boca
•Millores en el paviment de la zona de platja de la pisci-
na exterior

Per tal de millorar el confort 
i els serveis de les persones 
usuàries les principals actuaci-
ons han estat:
•Remodelació dels espais dels 
vestidors amb la creació d’una 
zona àmplia per a socis i usu-
aris i d’un espai per a grups i 
cursets, separada d’aquesta 
primera
•Remodelació dels lavabos
•Renovació completa del mobiliari dels vestidors
•Enderroc d’una zona pavimentada en molt mal estat i 
enjardinament d’aquesta
•Substitució del quadre elèctric de l’aparell d’ultraviolat 
i millores en el sistema de bombes i filtres que tracten 
l’aigua i en garanteixen la màxima qualitat.
•Reparació, en temps record per part de la brigada mu-
nicipal, d’una part del paviment del vas de la piscina 
exterior que es va desenganxar una setmana abans de 
començar el reomplert per la temporada d’estiu.
•Instal·lació, també per part de la brigada municipal, 
d’un font a la zona de gespa de la piscina exterior
•Adquisició de més «tombones» per a la zona de solàri-
um

Què falta per fer:
Paral·lelament a aquesta actuació s’ha elaborat, per part 
dels serveis tècnics municipals, un informe general de 
l’estat de les instal·lacions que, com s’ha dit anterior-
ment, fruit dels desgast del pas del temps i a la manca 
d’un bon manteniment presenten un seguit de proble-
mes. Aquest problemes fan que, en alguns aspectes, les 
instal·lacions hagin quedat obsoletes (s’ha sobrepassat 
la seva vida útil), poc funcionals i amb baixa eficiència 
energètica.
La voluntat d’aquest Equip de Govern és elaborar un pro-
jecte global que defineixi les prioritats i ordres d’actuació 
per tal de deixar establer un pla d’inversions a curt ter-
mini que permeti:
•Instal·lació de climatització per facilitar la renovació i 
distribució de l’aire i millora de l’eficiència energètica 
amb l’obertura de noves ventilacions.
•Millora de la xarxa de distribució d’aigua calenta i asse-
gurar el seu servei en usos de forma simultània
•Renovació total del cel-ras amb plaques i estructura 
d’ancoratge 
•Renovació de lluminàries interiors amb detectors de 
presència per millorar l’eficiència energètica
•Millora de l’aïllament tèrmic del canal perimetral per 
reduir la condensació per diferència de temperatura.
•Renovació total de les rajoles esmaltades de les parets 
de les dutxes.
•Noves portes d’emergència i adequació dels accessos 
d’evacuació.

Amb els informes dels serveis tècnics ja s’ha començat 
a treballar per trobar subvencions i poder tirar endavant 
el projecte.
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OBERTURA AL TRÀNSIT DEL CARRER COMERÇ

Un cop acabades les feines de millora del paviment, 
instal·lacions i clavegueram del carrer Comerç, fetes en 
el marc del Pla de Barris, s’ha procedit a l’obertura al 
trànsit rodat per l’esmentat carrer de manera definitiva.
Aquesta obertura vindrà acompanyada d’una petita reor-
denació dels sentits de circulació de dos carrers del Barri 
Antic amb la finalitat de fer més fàcil l’entrada al barri 
Antic ( amb accés directe des de la principal via de comu-
nicació de la vila) i més pràctica la sortida, en vehicle, del 
centre de la nostra vila en totes direccions:
 
•Carrer Comerç: Amb els canvis en la circulació, el car-
rer Comerç passa a ser el vial d’entrada al Barri Antic per 
la qual cosa els cotxes aniran en sentit de pujada. A la 
dreta del carrer s’hi han habilitat places d’aparcament 
de Zona Verda Comercial, gratuïtes però amb control ho-
rari, per tal d’afavorir la rotació dels vehicles estacionats 
per les persones que s’aturen a comprar a la zona de 
comerços. Es podrà accedir al carrer Comerç des d’amb-
dues direccions del carrer de la Indústria.

 
•Carrer d’Avall (entre Can Centena i Plaça Francesca 
Barnadas): Aquest carrer passarà a ser de «baixada» i 
esdevindrà el vial de sortida del Barri Antic. Amb aques-
ta sortida se soluciona el problema endèmic de l’antiga 
sortida pel carrer Comerç que només permetia girar en 
direcció a la Cellera i feia complicat anar cap a Santa Co-
loma i el barri de Can Serra sense cometre infraccions. 
Amb aquesta nova sortida, anar cap al barri de Can Serra 
i cap a la carretera de Santa Coloma des del barri Antic 
serà molt més senzill.
 
•Resta de carrers: Cap canvi al respecte.
Us adjuntem un plànol del Barri Antic amb els sentits de 
circulació definitius tant dels carrers afectats com dels 
que es queden tal com estaven.

Acció de Govern Acció de Govern
Accions Subvencions

SEGELL A LA QUALITAT I LA TRANSPARÈNCIA DE 
L’AJUNTAMENT 

Anglès obté per primer cop el Segell Infoparticipa a la 
qualitat i la transparència de la informació, lliurat per la 
Universitat Autònoma de Barcelona, amb una valoració 
del 88%. 

Només un 10% d’ajuntaments de Catalunya el tenen. 

Cal continuar treballant en la millora constant de la 
#Transparència, el #Bongovern i la #Participació ciuta-
dana. 

SUBVENCIONS A LES ENTITATS 2018

Com ja s’ha fet en els darrers tres anys, enguany també s’ha subvencionat a aquelles entitats que ho han sol·licitat 
degudament. La suma total repartida entre les entitats ha estat de 24087,31 €.
Les associacions que han presentat sol·licitud de suport econòmic per a les seves activitats i que han resultat bene-
ficiàries d’ajuts són les següents:

Per activitats d’interès públic:

Club Petanca Anglès Campionats de Petanca 1500,00 €
Gosesport Catalunya 1r Critèrium Mushing d’Anglès 760,09 €
Grup Recuperació Sant Amanç  Recuperació antic camí d’accés 1500.00 €
Societat de Caçadors Esportius Neteja de camins i repoblació d’animals 1500,00 €
Associació Amics de Sta Bàrbara Obsequis Aplec i creació web 1500,00 €

Pel Foment de la cultura:

Associació Cultural AP SARAH Material obra «Cinderfella», publicitat i RC 1500,00 €
Associació Vaux-Anglès Celebració del 25è aniversari Agermanament 1500,00 €
AMPA Pompeu Fabra Celebració del dia de Sant Jordi 1455,00 €
Grup BAMBOLINA Despeses obra de teatre 1500,00 €
Colla de Geganters i Grallers Compra del remolc pel transport dels gegants 1500,00 €
Agrupació de Voluntaris d’Anglès Material per les classes d’alfabetització i llengua 1110,00 €

Per la promoció de l’esport de base:

Club Esportiu Anglès Quota d’àrbitres i material esportiu 1500,00 €
Club Patí Anglès Quota d’àrbitres i material esportiu 1500,00 €
Club Bàsquet Anglès Quota d’àrbitres i material esportiu 1500,00 €
Club Waterpolo Anglès Despeses de participació en campionats CAT i ESP 1500,00 €
Associació de futbol Ter-Brugent Quota d’àrbitres i material esportiu 1500,00 €
Societat de Pescadors Angles i Com. Concurs de Pesca Infantil 1262,12 €

Des de l’Equip de Govern volem donar les gràcies a totes aquestes entitats per treballar per l’esport, la cultura i 
la participació ciutadana a Anglès.

GESTIÓ FORESTAL
Tècnics experts de la Diputació de Girona, el Consell 
Comarcal de la Selva, els Agents Rurals i els Bombers 
ens van explicar com protegir-nos dels incendis forestals 
en una xerrada molt interessant que va tenir lloc el 12 
d’abril a la Fontbernat.
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Anglès es mou
Viu la BurésGrup PAU

Grups municipals

El poble d’Anglès i la resta de pobles 
al seu voltant necessiten una am-
bulància les 24 hores del dia. Aixó 
en som tots concients, però des del 
gener del 2016 les havíem perdut. El 
greuge pels habitants del ter-brugent 
ha estat notori durant aquest més de 
2 anys que hem estat fins que s’ha 
recuperat.
Des del passat dia 23 de juliol es van 
recuperar les 24 hores d’ambulància 
a Anglès. Des de la CUP celebrem 
aquesta recuperació però no podem 
oblidar que fa una mica més d’un any 
se’ns va dir que ja estava recuperada 

Pisos del carrer de les fàbriques . 
PAU va donar suport a la proposta 
per tal que una part dels diners del 
poble fossin destinats a les famílies 
necessitades per fer les reformes. 
Però seria bo que la mateixa ajuda 
fos per a tots els veïns del poble 
amb necessitats, quan aquests vo-
len fer obres.

Defectes greus trobats en les ins-
peccions elèctriques. Hem demanat 
que les anomalies greus trobades 
l’any 2016 fossin arreglades. Els 
informes donaven un termini de sis 
mesos i els defectes greus encara 
hi són. Alguns dels  indrets, on hi ha 
aquests defectes greus són: Pla de 
la Coma, Can Planes, Parc del Canyo, 
Avinguda Floricel, entorn de l’Escola 
Pompeu Fabre, carretera d’Osor...

Waterpolo Anglès.  La feina que han 
fet els nois del waterpolo com a mo-
nitors, la farà  una empresa de fora 
del poble. A PAU ens hagués agradat 
que el waterpolo continués. PAU, des 
de sempre, hem valorat la tasca soci-
al de la gent del waterpolo.

Naus de la Burés. Entenem que 
no es fa un manteniment correcte.  
Quan plou, hi ha molts indrets on en-
tra aigua fent malbé la feina feta. Fa 
pocs dies, es va ensorrar part d’una 
altra nau. Només cal que us passe-
geu en zones de la Sala de Ball, del 
Museu, del Pavelló Polivalent, etc. 
PAU ja tenia demanada la subvenció 
per arreglar els teulats. Pel que sem-
bla, l’equip de govern, amb aquests 
diners, ha prioritzat altres coses. 

Clavegueram. Diners destinats per 
arreglar els desperfectes aniran als 
tallers de la Burés. PAU va mani-
festar la prioritat d’arreglar el clave-
gueram, sobretot el dels carrers Ver-
neda, Sant Miquel, punts del Casc 
Antic, etc.

L’Ajuntament demana un crèdit de 
615.000 euros. Escamats pel fort 
deute trobat l’any 2011, PAU va vo-
tar en contra. Entenem que, en lloc 
de pagar interessos per pagar el crè-
dit, val més abaixar els impostos.  

Canvi de tipus de gas. No ho veiem 
gens clar, ja que a molts aparells de 
les cases, els caldrà fer un canvi per 
tal que funcionin bé.

Sala Santa Magdalena. Antic escor-
xador.  PAU va tramitar les subvenci-
ons amb els estudis pertinents    per 

tal que aquests espais fossin un Cen-
tre Cultural amb un petit teatre, sala 
d’exposicions, sala de ball,  etc.  Això 
ja no es podrà fer s’ha deixat passar 
una gran oportunitat. Si us hi pas-
segeu, veureu que cada dia està tot 
més deteriorat. Ara era el moment 
de fer les obres.

Seguint consells de Patrimoni, hem 
demanat que seria bo soterrar els fils 
que pengen al Casc Antic, però no 
ens han fet cas. 

Que tingueu bones vacances recor-
dant les festes, sopars amb ball al 
Barri de Can Serra, al Casc Antic, que 
malauradament ja no es fan, com 
tampoc s’ha fet al poble el tradicio-
nal fogueró de Sant Joan. 
 
Grup PAU

Anglès, juliol del 2018

i que hem passat un any fent pregun-
tes al ple sobre aquest tema i les res-
postes no han estat mai clares.
A nivell sanitari però encara ens que-
den reclamacions a fer, com la recu-
peració del servei de guardies al cap 
durant les nits o millores en el trans-
port sanitari no urgent. Cal doncs, 
seguir exigint als nostres represen-
tant polítics aquestes millores.

El tercer Viu la Burés d’Anglès om-
ple de festa l’antiga fàbrica tèxtil

El passat 16 de juny, Anglès va viure 
una jornada molt celebrada i espe-
rada al poble des de fa tres anys: el 
festival cultural Viu la Burés. Com en 
les anteriors edicions, l’antiga fàbrica 
Burés d’Anglès es va convertir en l’es-
cenari de nombroses activitats que 
van aconseguir aplegar un ampli ven-
tall de visitants.

La jornada va arrencar a primera hora 
de la tarda amb una visita teatralitza-

da al futur museu de la Burés i amb 
tallers d’artesania tèxtil per a les fa-
mílies. Més tard, els més petits van 
poder gaudir de l’actuació “Sóc un 
pallasso” amb Claret Clown. 
La moda va prendre després el prota-
gonisme, amb una desfilada a càrrec 
de joves dissenyadors i les models de 
Piubella.

Després de la desfilada, hi va haver 
un monòleg del còmic David Barra-
gan. 
Al vespre, la 
música va om-
plir aquest icò-
nic espai an-
glesenc: primer 
amb el grup de 
soul Nana and 
Pillows i, més 
tard, amb la 
representació 
d’òpera de Li-
ceu a la fresca. 
A més, durant 
tot el dia, els 
visitants van 

poder gaudir de l’exposició fotogràfica 
Costa Brava, Glam & Click, del museu 
del vapor o de la zona de food trucks, 
entre altres.

Aquest esdeveniment va néixer l’any 
2016 de la mà de la jove anglesen-
ca Meritxell Riera, qui va convertir 
en realitat el seu treball de final de 
grau. Ara el festival ja està del tot 
consolidat.
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Anglès es mou Anglès es mou
Joves

S’ha acabat dir que Anglès no hi ha 
res, a Anglès hi ha espai jove, hi ha 
Anglesca’t!  << Joves de l’espai >>

Des del passat setembre fins aquest 
mes de maig, l’equip de joventut 
hem estat realitzat un anàlisi de la 
realitat dels i les joves d’Anglès, i 
paral·lelament un procés participa-
tiu, amb diferents grups de joves 
del poble, que ens han portat a 
poder dir que a Anglès hi comença 
haver moviment juvenil i un espai 
dedicat exclusivament a ells/es. 

Aquest procés participatiu ha con-
sistit en la realització de tallers i di-
nàmiques que han permès que els i 
les joves poguessin dir la seva, fent 
propostes de noms per la marca 
jove que es vol crear, quines acti-
vitats els agradaria que es dugues-
sin a terme en el poble destinades 
a ells/es i sota quin objectiu volen 
que es realitzi aquest moviment, 
fent que aquest projecte no només 
sigui pels i les joves, sinó que ells/
elles siguin les persones protago-
nistes de la seva creació. 

Després d’aquests mesos de reco-
lecte, el dia 21 d’abril va tenir lloc la 
jornada de devolució d’aquest pro-
cés, on seguint la mateixa dinàmica 
participativa, es va escollir a partir 
de tot el que s’havia recollit, que el 
lema de l’espai seria ANGLESCA’T, 
ja que creien que era un nom molt 
adient perquè englovaba tot el que 
ells/es volen aconseguir, que és 
engrescar als i les joves d’Anglès. 
Per altra banda es va acordar que 
la finalitat principal d’aquest movi-
ment seria tenir un “Espai de tro-
bada fora de l’institut, que ofereixi 
diversió i aprenentatge, i on po-
der conèixer a més joves i d’altres 
edats, fent que hi hagi més movi-
ment i vida entre els i les joves”. 
Finalment, també es van fer grups 
d’interès per començar engegar al-
gunes de les activitats proposades 
en el procés participatiu, portant-

nos a estrenar la programació de 
l’espai amb un tarda de cinema, i 
en seguir pensant i planificant no-
ves activitats!

Des de joventut però, amb aquest 
espai no només es vol oferir un 
ventall d’activitats programades, 
sinó que també es vol aconseguir 
que els i les joves, al igual que les 
entitats juvenils del poble, en facin 
ús per trobar-se per fer treballs en 
grup, fer reunions, grups d’assaig 
de guitarra, ball…, i puguin fer les 
seves propostes d’activitats, etc. 
fent que els i les joves siguin el mo-
tor d’aquest espai i es pugui nodrir 
de creativitat, cultura i informació. 

El passat 30 de juny, algunes joves 
d’Anglès van participar a la primera 
trobada de joves de la comarca, ano-
menada Cul Inquiet, que es va rea-
litzar a l’Espai cultural de Can Cassó 
d’Arbúcies.

L’objectiu principal de la trobada era 
oferir un espai d’acompanyament als 
joves en el desenvolupament de les 
seves inquietuds culturals. Mesos 
previs es va passar una enquesta 
perquè els i les joves de la comarca 
fessin propostes de tallers que els 
agradaria que es realitzessin a la 
trobada, a partir de les dades obtin-
gudes es van programar els tallers 
corresponents. 

Al llarg del matí del dia de la jorna-
da, els i les joves es van dividir per 
els tallers proposats de diferents 
disciplines artístiques, que van ser, 
teatre, biodansa, percussió corporal, 
disseny, imatge i gastronomia, amb 
els quals van estar treballant amb 
les persones professionals de cada 
àmbit.  

A la tarda, després de dinar amb el 
menjar de les cuineres de Sils i el 
suport del grup de gastronomia, es 
va crear un espai d’intercanvi, on els 
diferents talles van compartir la seva 
experiència del que havien estat rea-
litzant al llarg del matí, per tal de que 
tothom pogués conèixer el que s’ha-

via estat fent en els altres espais. 
 
Per tancar la jornada, hi va haver un 
concert a càrrec de la Big Band de 
l’Orquestra Jove de la Selva i la Sant 
Andreu Jazz Band, on vam poder 
gaudir de molt bona música i ballar 
durant una estona. 

Aquesta iniciativa va estar liderada 
per l’Oficina Jove de la Selva amb el 
suport de l’Ajuntament d’Arbúcies i 
la resta de municipis de la Selva par-
ticipants, el Consell Comarcal de la 
Selva, la Diputació de Girona i la Di-
recció General de Joventut.

ANGLESCA’T, l’espai dels i les joves Joves d’Anglès participen al Cul Inquiet, la primera trobada de joves de la comarca de la Selva

El dia 30 de juny, dins els actes del 
FADE de la Cellera, va tenir lloc la pri-
mera mostra de robòtica escolar de 
la Selva Interior amb la presència de 
les dues escoles d’Anglès. 

Aquesta mostra va ser final del projec-
te de llenguatge computacional que 
s’ha portat a terme per primer cop a 
les nostres escoles. Aquest projecte 
ha comptat amb la col·laboració de 
l’Ajuntament, que ha subvencionat la 
compra dels robots i la formació dels 
mestres responsables.

Durant les dues hores que va durar 
la mostra els nens i nenes vam po-
der ensenyar els seus projectes al-
hora que van poder conèixer els dels 
companys i companyes de la dotzena 
d’escoles representades.
L’acte es va cloure amb una demos-
tració de Drons.

Mostra de Robòtica escolar
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Anglès es mou Anglès es mou
Centre de dia

Al Centre de Dia, ens agrada passar-ho bé i oferir boni-
ques experiències; aquesta és la nostra motivació, dia a 
dia. 

PROGRAMA REMI
Tornar a reviure una cançó de joventut, una antiga falca 
de radio o un fragment de programa de televisió, ens 
han fet aflorar sentiments, sensacions i records. Grà-
cies a la Fundació Salut i Envelliment de la Universitat 
Autònoma de Barcelona, vam tenir accés al material au-
diovisuals i a les pautes sobre com portar-ho a terme. 
Hem gaudit de 12 sessions de Programa REMI, cada 
dijous de gener a abril.

Centre de Dia per a gent gran d’Anglès “El Molí de Cuc”

EXCURSIÓ A LA FAGEDA
L’11 de Maig vam anar a la Cooperativa La Fageda, a la 
Garrotxa, per veure on i com es fan es iogurts, flams i 
cremes que mengen al Centre. 

Ens van ensenyar les granges i les instal·lacions, a més 
ens van oferir un tastet. El que més ens va sorprendre 
van ser les vaques que escoltaven música clàssica i els 
vedells petits que es deixaven amanyagar. 

Per acabar d’arrodonir la sortida, vam anar a Santa Pau 
per dinar a Can Xel. Gràcies a les voluntàries i familiars 
que ens vau acompanyar, vam passar un dia magnífic! 

FESTA GROSSA
El divendres 15 de juny vam celebrar la festa grossa del 
Centre, acompanyats de familiars, autoritats, coca de 
Sant Joan i cava. Vam oferir un parell d’havaneres al pú-
blic que va venir i després vam ballar amb el duo celle-
renc, Xec en Blanc.

ESPAI DIGITAL
Estem implementant un sistema àgil per connectar amb 
les famílies, s’anomena GerApp i és una aplicació mòbil 
que ens facilita la comunicació.

Serveix per veure quin menú tenim,  quins esdeveni-
ments pròxims estem preparant, es poden veure fotos 
de les activitats del dia a dia o enviar missatges privats, 
per si ens cal roba de recanvi o medicació. És només per 
a familiars.

Referent també a l’espai digital, però de manera més 
àmplia, ens hem iniciat amb un Blog on anem explicant 
què fem al Centre de Dia. Ah! I per estar ben connectats 
i ser més visibles, també ens podeu trobar via Facebook 
i Twitter. Seguiu-nos!

Si us ha agradat tot el que fem, no dubteu a venir a visi-
tar-nos!

Ens queda alguna plaça disponible, tant de jornada sen-
cera com de mitja jornada, i fins i tot us podem recollir 
amb la nostra furgoneta adaptada. Us esperem!

TINA GALOFRÉ – directora del Centre de Dia per a gent 
gran d’Anglès “El Molí de Cuc”
C/Joan Coromines, 5 (Barri de Cuc) – ANGLÈS
972.42.11.08 o cdangles@sumaracciosocial.cat 
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Anglès es mou
Aplec de la Sardana

Anglès es mou
Gent gran

El dissabte 19 de maig es va celebrar el dinar dels socis 
de la Llar de Jubilats d’Anglès i es va fer un homenatge 
als dos socis més antics. Felicitats Enric Parés i Rosario 
Montero!

El passat 1 de maig per 69ena vegada vam celebrar la 
Festa d’Homenatge a la Gent Gran. 

És una festa que ha anat evolucionant amb el pas dels 
anys, adaptant-se a les noves tendències socials i cultu-
rals. 

L’Ajuntament amb aquesta diada festiva vol homenatjar 
any rere any, a la gent gran del nostre poble, pel valor tant 
gran que representen i el respecte que es mereixen. 

La festa va començar amb la celebració d’una missa per 
part de mossèn Josep Mª i l’acompanyament de la Coral 
Cors Alegres, en la que hi va haver l’assistència d’una 
bona part dels homenatjats i els seus acompanyants. 

Vam continuar amb el dinar de germanor a la sala Poli-
valent de la Burés. Gràcies a la col.laboració d’unes vo-
luntàries de la Llar de Jubilats,  la Sala Polivalent feia 
molt goig. A banda dels homenatjats i acompanyats, vam 
comptar amb la presència de diferents autoritats i també 
de la pubilla, l’hereu i una dama d’honor dels joves (la 
Clàudia, en Pol i l’Alba). Durant el dinar, es van fer dife-

Festa d’Homenatge a la gent Gran

Festa de socis de la Llar de Jubilats

rents actes, que van ser presentats i amenitzats per la 
Isabel. Es va escollir l’hereu i la pubilla de la vellesa del 
2018 d’entre els presents al dinar, la Montserrat Fauchs  
i l’Albert Mitjà.  També es va fer un reconeixement a l’ho-
menatjat i homenatjada presents al dinar de més edat, 
l’Antonio Ortuño i la Rosa Rigau. I finalment, i gràcies a 
diferents col.laboradors, vam fer un sorteig de diferents 
productes entre els assistents. 

Amb la panxa ben plena i ben animats, la festa es va aca-
bar a la Sala de Ball amb l’actuació del Duet Giravolt.

Com cada any hem celebrat el nos-
tre aplec al bonic marc del Parc de 
la Font del Canyo, si bé en aquesta 
ocasió hi faltaven les ombres dels 
plataners, ja que l’Ajuntament els va 
fer esporgar per motius de seguretat. 
Aquest inconvenient es va suplir en 
part instal.lant carpes, sobretot per 
protegir del sol els músics i també el 
temps ens hi va ajudar, ja que bona 
part de la tarda els núvols ens varen 
fer de parasol.

Aquesta manifestació s’inclou en la 
voluntat d’estimar les nostres tradi-
cions, essent la sardana una mostra 
de la voluntat multitudinària per al 
gaudi dels qui creiem que cal man-
tenir-la i ensenyar-la a les noves ge-
neracions, per tal que tingui un lloc 
destacat en les festes del nostre po-
ble, tot i sabent que per això fa falta 
trobar la manera que la nostra dansa 
encaixi en part del lleure dels nostres 
joves. Per això no ens cansarem de 
fer una crida per tal de conscienciar-
nos d’aquestes mancances.

Fent una ullada a la salutació de 
l’aplec de l’any passat en què mani-
festàvem els nostres desitjos per tal 
que els catalans poguéssim escollir 
el nostre futur a les urnes, consta-
tem que la decepció ha estat molt 
gran en veure la involució de les nos-
tres institucions en el moment que 
una manifestació democràtica com 
és anar a les urnes a participar en 
la tria del nostre futur ha estat repri-
mida amb la contundència que hem 
pogut constatar el dia 1 d’Octubre 
passat, amb el resultat que tenim 
part del nostre govern a la presó i a 
l’estranger, per qüestions que cada 
dia es demostra més que són políti-
ques. Esperem que es pugui recon-
duir aquesta situació, que els presos 
i els exiliats puguin retornar a la total 
llibertat de moviments i que es reco-
negui que és el poble qui decideix el 
seu futur.

Felicitem a la població de Montblanc, 
nomenada Capital de la Sardana 

2018 i li desitgem molt d’èxit en els 
actes programats. També el món 
sardanista celebra el centenari del 
naixement del “Príncep de la Tenora” 
Ricard Viladesau, amb exposicions, 
concerts, taules rodones i natural-
ment, ballades de sardanes. I encara 
volem participar-vos del procés que 
la Confederació Sardanista de Cata-
lunya va iniciar el passat 2017, per 
tal que la sardana sigui declarada 
Patrimoni Cultural Immaterial de la 
Humanitat per la UNESCO, cosa que 
n’afavoriria el reconeixement inter-
nacional i la seva salvaguarda per les 
futures generacions.

Aquest any el Premi Floricel Rosa 
d’Or -que es va iniciar el 1967 i que 
consta d’una rosa d’or per penjar a la 
solapa i d’una placa commemorativa- 
l’hem lliurat a Francesc Fonalledas i 
Capdevila, de Tossa de Mar, com a 
sardanista exemplar, que porta més 
de 30 anys dedicats a promocionar i 
fomentar la sardana.

I, una vegada més, agraïm la col.la-
boració de les cases comercials, de 
les entitats que cada any ens parlen 
de les seves activitats amb els seus 
escrits i de les institucions que ens 
donen suport.

La Junta de Floricel
Miquel Valentí
President

L’APLEC DE LA SARDANA D’ANGLÈS
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Varis
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Marxa Camins Solidaris 

Aquesta ha sigut la segona Marxa de Camins Solidaris 
que hem organitzat la Delegació d’Oncolliga d’Anglès. 
Trobareu moltes fotos dels participants a http://www.
anglesenxarxa.net/contingut/marxa-camins-solida-
ris-2018.

Gràcies a tots els que ens heu ajudat a fer-ho possible i a 
tots els que hi heu participat d’una manera tant solidària 
a pesar del mal temps. Fins l’any que vé! 

Sortida guiada a recollir herbes de la ratafia

El dia 23 de juny va tenir lloc una sortida guiada per 
collir herbes de la ratafia amb la Judith Ramírez de 
les Remeieres.

A les 10 del matí els participants es van trobar a la 
rotonda del Floricel per fer un petit tast de diverses 
ratafies del 2017 i menjar un xic de coca.

Un cop fets els tastets, ben equipats amb un cistell i 
unes tisores, van recórrer els viaranys propers per re-
collir les herbes que faran servir per elaborar el licor 
d’aquest any.

APLEC DE SANTA BÀRBARA

El diumenge 13 de maig va tenir lloc el tradicional aplec 
de Santa Bàrbara. La Joana Figueras i en Pere Sànchez 
van ser escollits nous ermitants de l’any.

Els municipis de Vaux-sur-Mer i d’Anglès hem celebrat el 
cap de setmana del 25 al 27 de maig 2018 els nostres 
25 anys d’agermanament, un intercanvi cultural que es 
porta a terme anualment, un any a França i l’any següent 
a Catalunya.

Dissabte al matí hi va haver una excursió al Monestir de 
Sant Pere de Casserres, i a la tarda, una visita al Món 
Màgic dels Trens. Al vespre, el sopar d’aniversari va tenir 
lloc a l‘Aliança 1919, amb la presència d’en Josep Maria 
Feliu, primer alcalde de l’agermanament (1992) i l’actu-
ació de Duo al Pesto.

Diumenge al matí, als Jardins de Can Cendra, els cata-
lans vam explicar als francesos la tradició del Pubillatge, 
amb una trentena d’Hereus i Pubilles de tot Catalunya, 
entre els quals els representants d’Anglès i l’Hereu i Pu-
billa Nacionals. Seguidament els hi vam oferir una mos-
tra de balls tradicionals catalans amb l’Esbart Dansaire 
Fontcoberta de Banyoles.

Com cada any, els ajuntaments intercanvien regals re-
lacionats amb el medi ambient o la cultura, seguit d’un 
brindis amb cava i un refrigeri. L’ajuntament de Vaux ha 
obsequiat a Anglès unes caixes niu amb fitxes pedagò-
giques per col·locar al municipi i Anglès ha regalat plan-
tes i flors autòctones per plantar als magnífics jardins de 
Vaux.

El dinar de comiat va comptar amb un petit recull de can-
çons, entre les quals, la “Maladie d’Amour” de Michel 
Sardou, interpretada per la jove anglesenca Laia Planas.

Celebració dels 25 anys d’agermanament amb Vaux-sur-Mer
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L’acte de Proclamació de la Pubilla 
i l’Hereu de la Comarca de la Selva 
ha tingut lloc a Anglès, al polivalent 
Burés. L’acte ha comptat amb una 
trentena d’hereus i pubilles d’arreu 
del territori, entre els quals l’Hereu i 
la Pubilla de Catalunya, la Pubilla de 
Comarques Gironines (l’anglesenca 
Kàtia Vilalta) i la Pubilla i l’Hereu Co-
marcals 2017 (Laia Casadellà i Àlex 
Pérez) que han lliurat la banda i la 
faixa als nous escollits comarcals: 
Neus Codina de Breda i Martí Ma-
drenys de Vidreres.

Anglès hi ha estat representat per la 
pubilla actual, Clàudia Moreno, una 

Proclamació del Pubillatge Comarcal de la Selva 2018

Aquest estiu hi ha hagut dues ac-
tivitats molt concurregudes a les 
piscines Municipals: el Mulla’t per 
l’esclarosi múltiple i la primera fes-
ta amb inflables.

Pel que fa al Mulla’t, moltes perso-
nes es van acostar a la piscina a ne-
dar metres solidaris, a comprar mer-
xandatge solidari i a participar en les 
diverses activitats organitzades com 
ara, una demostració de Kangoo i 
una sessió d’Aiguagym a càrrer de 
l’Anna Hortelano. Com cada edició, 
des de l’Ajuntament farem donació 
de la recaptació del dia, que aquest 
any ha estat de 441 €.

de les Dames, l’Alba Artigas i un dels 
Cavallers, en Marc Zamora.

A l’acte hi ha assistit el President del 
Consell Comarcal de la Selva, Sr. Sal-
vador Balliu, el President de Foment 
de les Tradicions Catalanes, Gil Vilar-
rasa, i els alcaldes/ses de Sant Julià 
de Llor i Bonmatí, d’Osor, de Vidreres 
i d’Anglès.

Unes setmanes més tard, també 
dins dels actes del Pubillatge, La Kà-
tia Vilalta Faig com a pubilla de les 
comarques gironines ha visitat el 
parlament de Catalunya. 

Activitats a les Piscines Municipals

En la primera festa amb inflables 
destacar l’èxit de la convocatòria que 
ens anima a continuar organitzant 
activitats d’aquest tipus.

Memorial Josep Bosch i MACOR

L’Associació Maçanetenca de Pre-
venció i Ajuda a Malalts del Cor (Ma-
cor) ha rebut la recaptació del cinquè 
Torneig de bàsquet Memorial Josep 
Bosch d’Anglès, que, enguany, esta-
va dedicat a la prevenció de malalti-
es cardiovasculars. 

Durant el torneig, que es va dividir 
en una jornada per a les escoles de 
la zona del Ter Brugent i l’altra per 
als clubs de bàsquet, Macor va fer 
demostracions de l’ús d’un desfibril-
lador.

TORNEIG DE GERMANOR

El dissabte 21 de juliol el FCTB, Fut 
Camp, juntament amb el CE Anglès 
i la col.laboració de l’Ajuntament, va 
organitzar el TORNEIG DE GERMA-
NOR.
Va ser tot un repte l’organització ja 
que varen disputar-lo uns 170 juga-
dors, dels quatre Campus i 24 fami-
liars durant les sis hores que va du-
rar.
Els objectius  que ens plantejavem 
i varem conseguir superar amb exit, 
eren
•Fomentar el companyerisme i 
l’amistat a trevés de l’esport
•Jugar a l’esport que més ens agra-
da
•Voler guanyar sempre, però respec-
tant les normes i als contrincants
•Comportar-se amb “Fair play”
•Ensenyar als nostres familiars el 
què hem aprés
•Rebre el reconeixement pel que 
fem des de la la grada
•Fer noves amistats
Estem segurs d’haver-ho aconseguit, 
ja que la resposta de tots els assis-
tents així ens ho va fer veure.
Aquest Torneig, junt amb els que 
hem fet aquestes setmanes anteri-
ors i el que farem el proper dissabte 
28 a Sant Antoni de 
Calonge, son la cloen-
da a l’assistència als 
campus que acaben 
el dia 3 d’agost.
Agraïm a tots els orga-
nitzadors, monitors, 
ajudants la tasca 
realitzada, sense el 
seu esforç no hagués 
estat possible el per-
fecte funcionament al 
igual que a les famili-
es per la participació i 
puntualitat en tots els 
esdeveniments.
Esperem que tots/es 
els que han participat 
en el Campus hagin 
gaudit al màxim i que 
s’hagin quedat amb 
les ganes de parti-
cipar en els propers 
anys.
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Com en anteriors edicions, les classes d’alfabetització 
en català d’aquest curs 2017/18 s’han caracteritzat 
per una gran assistència d’alumnat de nivells formatius 
diferents.

En aquest curs s’han inscrit un total de 73 alumnes, dels 
quals 52 eren dones i 21 homes. La majoria d’aquest 
alumnat era de nacionalitat marroquina però també hi 
havia de Cuba, Índia i Ucraïna.

Per atendre a les necessitats formatives d’aquest alum-
nat es van fer 6 grups dinamitzats per 4 persones, 3 
d’elles voluntàries.

Algunes de les activitats que s’han organitzat al llarg 
d’aquest curs són:

• Sortida de Sant Jordi a Girona, per veure i viure 
aquesta diada. A part de gaudir de l’ambient festiu i 
d’apropar-nos a les parades de llibres i roses (moment 
en què aprofitàvem per practicar la conversa en català), 
vam fer un recorregut pels llocs més emblemàtics de la 
ciutat.

• Visita a un centre d’acollida de menors de la Genera-
litat. Les dones d’Anglès van preparar menjar especial 
de Ramadà als menors marroquins del centre Oikia,, 
En aquesta visita vam aprofitar per conèixer de prop la 
realitat d’aquests menors, la tasca educativa i social 
que es fa en el centre i per intercanviar experiències i 
impressions en relació al tema migratori.

• Activitats relacionades amb la biblioteca, on actu-
alment es desenvolupen les formacions: visita guiada 
aquest servei, inscripció com usuaris de l’alumnat i cre-
ació d’un club de lectura adaptat.

L’assistència de la gran majoria de l’alumnat ha estat 
molt regular i la implicació en les activitats organitzades 
per part d’un grup de dones ha estat tan gran, que ha 
possibilitat generar dinàmiques participatives i crear un 
vincle estret entre l’alumnat i la formadora.

Per celebrar la cloenda del curs algunes alumnes van 
organitzar un dinar típic del seu país al pati de la Sala 
Fontbernat . Al dinar van assistir algunes formadores i 
l’alcaldessa.

No vull finalitzar aquest escrit sense agrair i reconèixer 
la tasca educativa i social que realitza el voluntariat del 
poble, en especial la Quima i la Maria Rosa, que anys 
rere any ensenyen la nostra llengua a persones migra-
des i les acull al poble. Sense la col·laboració d’aques-
tes persones no podríem atendre a totes les persones 
que actualment volen i necessiten aprendre a parlar, 
llegir i escriure en català.

Maite Irazola
Agent d’Acollida d’Anglès

Cursos de català

Ara fa un parell d’anys l’anglesenca Núria Faig Pujol-
ràs va dur l’exposició fotogràfica «MIRADES, VIATGE 
MÀGIC EL COR DE L’ÀFRICA» a la sala Fontbernat del 
nostre poble.
 
La intenció del projecte de la Núria, és poder tornar 
d’una manera màgica el que ella ha rebut en les seves 
incursions al continent Africà i poder aportar un granet 
de sorra, però en aquest cas convertit en quelcom més 
apreciat, l’aigua. 
 
Aquest projecte fotogràfic l’està duent per diferents 
indrets del territori català i del País Basc i a sortir per 
diferents mitjans de comunicació.

Comenta la Núria, que espera seguir en aquest pro-
jecte molt de temps i ens descobreix que segurament 
aviat tornarà amb una nova proposta.

Us deixem un enllaç on podreu veure tots els detalls. 

https://miradasdeafrica.wordpress.com/

Dos anys de Mirades

El passat 29 de juliol va acabar el WINS CLINIC. Un 
stage de waterpolo organitzat des del waterpolo An-
glès. En aquest stage els nois i noies participants 
fan un munt d’activitats relacionades amb el water-
polo. 

Aquest any van ser dies de no parar. 4 jornades on 
els joves waterpolistes van tenir entrenaments de 
molta qualitat. 

També van tenir 2 ponències impressionants, una 
de la mà de l’empresa Bewolfish, que va parlar de 
la importància de la nutrició en l’esportista, i l’altra 
a càrrec del psicòleg esportiu Enric Parnau, totes 
dues, van ser “de chapeau”. Sens dubte.
Hi va haver una classe magistral d’aquagym a la pis-
cina exterior, a càrrec de Gerard Boix.

I uns partits d’Europeu que van aconseguir reunir a 
tots els “winners” davant la tv als vespres.

Sense oblidar els obsequis, els riures, els gols, els 
càntics, les fotos ... EL WINS ÉS UN ALTRE ROT-
LLO...

Un éxit, un any més que va reunir a gent de tota Es-
panya i a tres joves jugadors irlandesos. La formula 
de treball de David Rodriguez, Gerard Reixach i Joan 
Albella,  agrada. Que segueixin els èxits. 

El clinic Wins vol agraïr a l’ajuntament d’Anglès i a 
la figura del regidor Jordi Pibernat totes les facilitats 
rebudes.

NOVA EDICIÓ DEL WINS CLINIC

Anglès es mou
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Informació de servei

Naixements
30.01.18 Oriol Tapia Figorska, fill de Oscar i Agnieszka
04.04.18 Gurshan Ram Ralh, fill de Mangu i Kulvinder
15.04.18 Mariona Bussalleu Garriga, filla de Manel 
 i Maria Alba
14.05.18 Júlia Rodriguez Calls, filla de Daniel i Neus
25.05.18 Wafa El Hilali El Bakali, filla de Khalid i Aicha
28.05.18 Bruno Marc Dos Santos Martínez, fill de Diar- 
 lei Bruno i Alexa Marcela
29.05.18 Mohamed Manouach, fill de Said i Fatima
02.06.18 Israe Meziane Abdessamie, filla de Moham- 
 med i Saliha
10.06.18 Tanish Gurpreet Prinka, fill de Gurpreet i  
 Prinka
20.06.18 Abhijot Singh, fill de Baljit i Lakhwinder
25.06.18 Anas Akalai Boussar, fill de El Houari i Houda
27.07.18 Dylan Barrios del Barrio, fill de Johe i Zaira 
27.07.18 Mohamed El Kadaoui El Allouti, fill de Abdelaziz
 i Farida

Matrimonis
13.04.18 Samir Afantrous Hannou i Sanae El Bouazzati 
14.04.18 Conrado Xifra Reberter i Rosa Guardiola Cortina
11.05.18 Khalid Boussouf Dahchour i Jennyfer Iglesias
 Fontalba
23.06.18 David Ortega Bramon i Nadina Gomez Garriga
06.07.18 Daniel Escobar Senciales i Anna Maria Ru- 
 bert  Diaz
06.07.18 Abdellah Ouchan Monouach i Rachida Has- 
 souchi
07.07.18 Albert Costa Bassas i Elena Orri Regàs

Defuncions
03.04.18 Àngela Olió Llistosella, 90 anys.
07.04.18 Joan Costa Reselosa, 72 anys
11.04.18 Paquita Ventura Pijoan, 74 anys
10.04.18 Ramon Hernandez Alarcón, 89 anys
22.04.18 Estrella Peracaula Costa, 85 anys
17.05.18 Maria  Gamell Xumetra, 87 anys
27.05.18 Miguel Lozano Fernández, 91 anys.
30.05.18 Josep Suy Nono, 85 anys
02.06.18 Remei Antoner Antoner, 90 anys
16.06.18 Antonio Servando Soto, 67 anys
17.06.18 Maria Sureda Quer, 86 anys
26.07.18 Rosa Busquets Masó, 91anys
23.07.18 Concepció Peracaula Costa, 82 anys
10.03.18 Margarita Torrent Colom, 80 anys
13.03.18 Ramón Berenguer Quer, 80 anys
17.03.18 Carmelo Gamell Tulsà, 86 anys
20.03.18 Jaume Gelada Moner, 82 anys

Esmena d’errors de les defuncions.
Volem demanar disculpes als familiars de les persones 
les dades de les quals van sortir publicades de mane-
ra errònia en l’anterior butlletí. Lamentem les molèsties 
que aquestes errades els hagin pogut provocar.

NATS DEL 47
En Quimet Espona en representació dels Nats del 47, 
ha donat una barbacoa de construcció artesanal a 
l’Ajuntament.

De part de tot l’Ajuntament i de tot el poble us donem les 
gràcies per la donació d’un estri molt utilitzat i que ens fa 
molta falta a tots.

Farmàcia de guàrdia

Un cop d’ull a...

 “El cor serveix per donar quantitat de vida, el cervell 
serveix per donar qualitat de vida”
“El cor és fort i aguanta molt. Som nosaltres qui l’anem 
debilitant.”
“L’educació és una arma molt important per a l’autoes-
tima. Quant més sabem, més podem escollir el que és 
adequat per nosaltres.”

Paraules simples que diuen moltíssim, segurament esta-
rà bé recordar-les sovint i sobretot tenir-les en compte si 
volem tenir un bon cor (i que ens duri molts anys)

Les ha dit en alguna ocasió el Dr. Valentí Fuster (Barce-
lona, 1943),  internacionalment reconegut com un dels 
metges, investigadors i promotors de l’educació per a la 
salut més prestigiosos del món. Actualment és Director 
del Centre Nacional d’Investigacions Cardiovasculars 
(CNIC) a l’estat espanyol i director de l’Institut Cardiovas-
cular de l’Hospital Mount Sinai de Nova York. 

Les seves investigacions sobre l’origen de l’infart de mio-
cardi li van valer el Premi Príncep d’Astúries d’Investiga-
ció. La missió del Dr. Valentí Fuster és integrar la investi-
gació amb la promoció de la salut a través de l’educació. 
En aquest sentit, destaca la seva participació en projec-
tes de divulgació de la salut per nens i joves com a presi-
dent de la Fundació Internacional SHE (Sciencie, Health 
and Education) o assesor científic en la sèrie infantil Bar-
rio Sésamo, entre altres. 

És autor i coautor de títols com: “La ciencia de la salud”, 
“Corazón y mente”, “Monstruos supersanos” o “La co-
cina de la salud”. “El corazón sirve para dar cantidad 
de vida; el cerebro, calidad de vida”. Amb aquesta frase 
Fuster resumeix la seva esperança en l’educació de la 
salut, i especialment, en el control dels factors de risc 
cardiovasculars, pel canvi i la millora integral de la vida 
de las persones.

Vigila el teu cor, escolta el Dr. Valentí Fuster

El més interessant és que considera com a bàsic dues 
condicions: l’educació en salut i el bon control dels fac-
tors de risc. Escoltar-lo és molt satisfactori i entenedor 
perquè utilitza conceptes senzills, simples, que tothom 
pot entendre. 

Recomanem moltíssim veure i escoltar algun dels seus 
vídeos, aprendreu coses i us faran reflexionar, de ben se-
gur que podreu aplicar alguna dels seus simples consells 
per millorar la vostra qualitat de vida:

https://www.youtube.com/watch?v=39pTqEkHNY0
https://elpais.com/politica/2018/02/24/actuali-
dad/1519499535_149647.html
www.youtube.com/watch?v=Fxfav7veSmw
https://www.youtube.com/watch?v=udPNRugcwTk

EAP Anglès
2018

AGOST

Setmana de l'1 al 6 T. FRANCH

 Setmana del 6 al 12 T. FRANCH

Setmana del 13 al 19 T. FRANCH

Setmana del 20 al 26 T. FRANCH

Setmana del 27 a 2 Set. A.BONMATÍ

SETEMBRE

Setmana del  3 al 9 A.BONMATÍ

Setmana del 10 al 16 T. FRANCH

Setmana del 17 al 23 A.BONMATÍ

Setmana del 24 al 30 T. FRANCH

OCTUBRE

Setmana de l'1 al 7 A.BONMATÍ

Setmana del 8 al 14 T. FRANCH

Setmana del 15 al 21 A. BONMATÍ

Setmana del 22 al 28 T. FRANCH

Setmana del 29 al 4 Nov. A.BONMATÍ

NOVEMBRE

Setmana del 5 a l'11 T. FRANCH

Setmana del 12 al 18 A. BONMATÍ

Setmana del 19 al 25 T. FRANCH

Setmana del 26 al 2 Des. A. BONMATÍ




